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Abstract (en)
[origin: WO2019011776A1] The invention relates to a method for producing cast ingots (5) of metal (1), wherein the metal (1) consists of steel with
alloying constituents, by continuous casting of a strand from a casting ladle (10) or from a casting ladle (10) via an intermediate vessel (12) into a
short, downwardly open mould (14) and withdrawing the strand (4) from the mould (14) by means of a withdrawing device (22; 22a), in which the
strand (4) is not deformed in the longitudinal direction.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren zur Herstellung von Gussblöcken (5) aus Metall (1), insbesondere aus Stahl mit Legierungsbestandteilen, durch
Stranggießen aus einer Gießpfanne (10) oder aus einer Gießpfanne (10) über ein Zwischengefäß (12) in eine kurze, nach unten offene Kokille (14)
und Abziehen des Strangs (4) aus der Kokille (14) mittels einer Abzugseinrichtung (22; 22a), bei der der Strang (4) in Längsrichtung nicht verformt
wird.
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